

Juhayna Food Industries	جھینہ للصناعات الغذائية
Cairo, Egypt, 6 th , June, 2024	القاهرة في 6 يونيو 2024
Disclosure Department	إدارة الإفصاح
Greetings,	تحية طيبة وبعد ،،،
Subject: Concerning published news on social media and Egyptian newspapers regarding the signing of credit facilities with HSBC.	الموضوع : ما تم نشره خلال مواقع التواصل الاجتماعي والجرائد المصرية، بتوقيع تسهيلات ائتمانية مع بنك اتش اس بي سي.
With reference to the topic, it is worth highlighting that the signing of the credit facility amounting to EGP 450 million with HSBC took place in November 2023. Moreover, these facilities represent a renewal to working capital financing. The credit facilities include certain benefits provided by the bank upon achieving specific sustainability objectives. These benefits include a reduction in the interest rate upon the achievement of each agreed-upon sustainability goal. KPI's: 1-Reduction of both direct and indirect emissions by 18.7% by the year 2025 in relation to 2021 2- Increasing Health and Safety training hours by 20% in relation to 2022.	بخصوص الموضوع أعلاه نود ان نحيط سيادتكم علما ان توقيع تلك التسهيلات الائتمانية مع بنك اتش اس بي سي كان في نوفمبر 2023 وذلك بمبلغ وقدره 450 مليون جنيه مصري، وهي كانت لإعادة تجديد لتلك التسهيلات الائتمانية الممنوحة من البنك لتمويل نشاط جاري من قبل، مع اعطاء بعض المزايا الممنوحة من البنك لجھینہ وذلك عند تحقيق بعض اهداف الاستدامة وخفض الانبعاث الكربوني وتتمثل تلك المزايا في تخفيض سعر الفائدة بمقدار معين عند تحقيق كل هدف من اهداف الاستدامة المتفق عليها. الأهداف: 1- تخفيض كل من الانبعاثات المباشرة وغير المباشرة بمقدار 18.7% حتي عم 2025 وذلك بداية من سنة 2021. 2- زيادة عدد ساعات تدريب الصحة والسلامة المهنية بمقدار 20% من عام 2022.
Best Regards, Juhayna Food Industries	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،، جھینہ للصناعات الغذائية

Head of Investor Relations

Karim Ibrahim

Karim Ibrahim

